
1 
 

 

 

 

 

 

Jaarverslag  

 

Stichting 

Gehandicapten 

Adviesraad  

Gemeente Raalte  

 

2013 
 



2 
 

 

 

Voorwoord 

Na in 2012 een Stichting te zijn geworden, hebben we een goed jaar gehad, waarbij we veel 

aan de weg hebben getimmerd. Maar het is ook een jaar geweest waarin wij ons moeten 

realiseren dat we alleen maar advies geven. Helaas worden  niet al onze voorstellen 

overgenomen. 

 

Onze naamsbekendheid is in dit jaar vergroot dankzij de inzet van alle leden van de 

Gehandicapten Adviesraad. 

 

Helaas heeft W. Groot Zwaaftink aangegeven te stoppen als bestuurslid. Hij blijft het bestuur 

wel op de hoogte houden van wat er gebeurt in de voorlichtingsgroep. We hopen dat er in 

2014 iemand vanuit de voorlichting deze vacature gaat invullen. 

 

We hebben het afgelopen jaar themavergaderingen gehouden om meer vrijwilligers te 

betrekken bij de Gehandicapten Adviesraad. Helaas zijn niet alle themavergaderingen door 

gegaan. De opkomst bij de vergaderingen die wel doorgingen was mager. 

 

We zijn een “club” die erg afhankelijk is van elkaar. Alle vrijwilligers zijn de ogen en oren 

van de stichting. Als jullie iets zien of als jullie ergens tegen aan lopen binnen de 

doelstellingen van de Gehandicapten Adviesraad, laat het ons weten zodat we er samen iets 

aan kunnen doen. 

 

Mijn wens voor het komende jaar is:  

Dat we allemaal onze doelstellingen op een goede en positieve manier naar buiten brengen, 

waardoor we de maatschappij opnieuw een stukje bewuster maken dat er mensen leven met 

een beperking. 

 

Ruud Grabijn, voorzitter 
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Vergaderingen 

De algemene vergadering is 4 keer bij elkaar geweest. Er is gekozen voor een thema. 

Aan de orde zijn geweest 

- Presentatie Willem over Blinde Geleide honden 

- Introductie Gele Kaart 

- Brainstormen belangen behartiging 

- Winkelonderzoek. Presentatie mevrouw de Valk van MEE IJsseloevers 

 

Het bestuur is 6 keer bij elkaar geweest 

De heer R. Grabijn   voorzitter 

De heer H. Renkema   penningmeester 

Mevrouw R. de Haan   secretaris 

Mevrouw R. Blokvoort  belangenbehartiging 

De heer W. Groot Zwaaftink  voorlichting (tot 1-12-2013) 

 

Belangenbehartiging 

De afdeling belangenbehartiging is uitgebreid met 3 nieuwe vrijwilligers. 

De volgende zaken zijn aangepakt: 

- Advisering nieuwbouw Hoftheater 

- Advisering Bredeschool Raalte en de bijbehorende spelzaal 

- Advisering nieuwbouw Angeli Custodus 

- Advisering Wispelweg Luttenberg 

- Contact huisartsenpraktijk Blekkerhoek over gehandicaptenparkeerplaats en 

afschuining trottoir 

- Brief aanbod advisering Elkerlijc Luttenberg 

- Brief aanbod advisering de Belte Nieuw Heeten 

- Gesprek gemeente Raalte ter advisering openbare ruimten (IVOR) 

- Trein Raalte toegankelijk maken voor rolstoelen 

- Regels geschreven voor scootmobielen. 

 

Voorlichting 

De afdeling voorlichting heeft afscheid genomen van 3 vrijwilligers en 1 nieuwe vrijwilligster 

heeft zich aangemeld. Helaas heeft Willem in december afscheid genomen van het bestuur. 

In het jaar 2013 zijn er voorlichtingen gegeven op 15 basisscholen door 12 vrijwilligers van 

de Stichting Gehandicapten Adviesraad. 

Verder is er in april en mei op 11 verschillende locaties in de Gemeente Raalte voorlichting 

gegeven in verband met de Kr8 van Raalte. Een prima prestatie omdat alles op het laatste 

moment moest worden geregeld. 

 

Website 

De website krijgt steeds meer bekendheid. In 2013 hebben ruim 2.000 personen de website 

bezocht. Ook komen er veel mails binnen op het info-adres van de Gehandicapten 

Adviesraad. 
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Gemeente Raalte 

De contacten met de Gemeente Raalte lopen via onze contactpersoon Henny Huis in ’t Veld. 

De Gehandicapten Adviesraad wordt regelmatig uitgenodigd ter advisering.  

- Er zijn twee gesprekken geweest met Henny Huis in ’t Veld waarbij de volgende 

onderwerpen zijn behandeld:  Invalidenparkeerplaatsen wijk Langkamp en tandarts 

Bakker, lantaarnpaal Stationsstraat, fietsenrekken tegenover Hotel de Zwaan, 

winkelonderzoek.  

- Tevens hebben we nog gesproken over de contacten in het gemeentehuis t.a.v. de 

wethouders en het ambtelijk personeel. 

Twee personen hebben deelgenomen aan de Klankbordgroep Kr8 van Raalte. Ook is 

er geadviseerd in een promotiefilm. 

 

WMO 

Er zijn verschillende bijeenkomsten van de WMO bezocht. Hoofdthema was de kanteling, het 

overhevelen van jeugdzorg, ondersteuning en (arbeids)participatie naar de Gemeente. Als 

zorg wordt gezien dat de Gemeente  al deze taken moet uitvoeren voor minder geld. Wat dat 

betreft is 2014 een belangrijk jaar om te bezien waar de grootste klappen vallen en hoe 

hiermee wordt omgegaan.  

 

Externe contacten 

Zonnebloem, er is een oriënterend gesprek geweest. 

Winkelonderzoek, met een delegatie van de ROV is een positief gesprek geweest over het te 

houden winkelonderzoek. 

 

Perscontacten 

- Introductie Gele Kaart 

- Gedrag scootmobielen in de winkelstraten 

- Nieuwbouw Hoftheater 

 

 


